

Hajer 50

هاجر 50

المسوق الحصري



المالك والمطور



شركة مساكن هاجر العقارية
Hajar Residence Real Estate Company

Hajar Residence Real Estate Company

شركة مساكن هاجر العقارية

شركة مساكن هاجر العقارية تُعد من أبرز المطورين العقاريين في المملكة، حيث تتخصص في تطوير مجتمعات سكنية فاخرة وفق أعلى المعايير السعودية. تلتزم الشركة بتقديم تصاميم عصرية وجودة طويلة الأمد، مع توفير وحدات سكنية متنوعة مدعومة بمرافق متكاملة، تشمل المساحات الخضراء، الأنظمة الذكية، والمرافق الرياضية المتطورة، مما يمنح السكان أسلوب حياة متكامل وعصري.

Hajar Residence Real Estate Company is one of the leading real estate developers in the Kingdom, specializing in the development of luxurious residential communities that adhere to the highest Saudi standards. The company is committed to delivering modern designs and long-term quality, offering a diverse range of residential units supported by integrated facilities, including green spaces, smart systems, and advanced sports amenities—providing residents with a complete and contemporary lifestyle."

606

وحدة سكنية

57

مشروع

96,106

متر مربع مسطحات البناء



شركة مساكن هاجر العقارية

Hajar Residence Real Estate Company

Why invest in Riyadh?

مميزات الاستثمار في الرياض ؟

الرياض مركز اقتصادي مزدهر يتمتع بنمو سكاني سريع واستثمارات حكومية كبيرة ضمن رؤية المملكة ٢٠٣٠. موقعها الاستراتيجي والإصلاحات الداعمة للأعمال.

Riyadh is a thriving economic hub with a growing population and significant government investment under Vision 2030. Its strategic location.





عوائد إيجارية مرتفعة
High Rental Income



ثقافة مجتمعية عالمية
Cosmopolitan Culture



الإقامة المميزة
Premium Residency Visa



ارتفاع قيمة رأس المال
High Capital Appreciation



استضافة كأس العالم 2034
Host of World Cup 2034



استضافة إكسبو 2030
Host of EXPO 2030



بنية تحتية بمواصفات عالمية
World-class Infrastructure



حياة آمنة
Safe & Sound Living



اقتصاد متطور
Progressive Economy

SAUDI FIFA WORLD CUP 2034

The Kingdom of Saudi Arabia has been chosen by FIFA to host the 25th edition of the FIFA World Cup.

This event marks a historical turning point on various levels in the Kingdom, especially considering that it will take place after hosting Expo 2030.

السعودية لكأس العالم ٢٠٣٤

تم اختيار المملكة العربية السعودية رسمياً من قبل الفيفا لاستضافة النسخة الـ 25 من كأس العالم لكرة القدم. ويُعد هذا الحدث نقطة تحول تاريخية على جميع الأصعدة في المملكة، خصوصاً وأنه سوف يحدث بعد استضافة إكسبو 2030





EXPO 2030

This event represents a great opportunity for the kingdom of Saudi Arabia to open its doors to the world and create a massive platform that brings together various countries to showcase and exchange technologies, innovations, and cultures. Typically, expo serves as an opportunity to promote sustainable projects and innovations across different fields, aiming to create a symphony that harmonizes diverse global visions on the same innovative rhythm for a more balanced and inclusive future life.

استضافة أكسبو

يُعد هذا الحدث فرصة كبيرة للمملكة العربية السعودية لفتح أبوابها أمام العالم وتشبيد بوتقة هائلة تجمع بين مختلف الدول لعرض وتبادل التقنيات والابتكارات والثقافات. عادةً ما يكون معرض إكسبو فرصة للترويج للمشاريع المستدامة والابتكار في مختلف المجالات، ولخلق سيمفونية تعمل على تناغم مختلف الرؤى العالمية على ذات الإيقاع المبتكر لحياة مستقبلية أكثر اتزاناً وشمولية

A Location That Connects You to Everything

Live in Al Rimal, near top schools, hospitals, Dammam Road, Riyadh Front, and the airport—bringing convenience to your doorstep.

موقع يضعك في قلب الحدث

عش في حي الرمال بالقرب من أفضل المدارس والمستشفيات، وعلى مقربة من طريق الدمام، واجهة الرياض، والمطار، لتكون كل وجهة أقرب إليك.

Hajer50
هاجر 50

للموقع اضغط هنا



Elevating Everyday Living

Here, where the land breathes the fragrance of green spaces, and every corner tells a story of comfort and privacy, your journey to a new life begins. Hajar 50 is not just a place to live; it is an experience where luxury meets comfort, and serenity blends with the finest lifestyle.

أسلوب حياة يرتقي بتجربتك السكنية

هنا، حيث تتنفس الأرض عبير المساحات الخضراء، وكل زاوية تروي قصة من الراحة والخصوصية، تبدأ رحلتك إلى حياة جديدة. هاجر 50 هو ليس مجرد مكان للعيش، بل هو تجربة تنسجم فيها الفخامة مع الراحة، وتلتقي فيها الراحة مع أرقى أسلوب حياة.

Modern Architecture Embraced by Nature

Experience a perfect fusion of contemporary design and lush green spaces, creating a tranquil and luxurious atmosphere.

تصميم عصري يحتضنه جمال الطبيعة

مزيج متناغم بين العمارة الحديثة والمساحات الخضراء الهادئة،
ليمنحك بيئة سكنية تجمع بين الفخامة والراحة.





Premium Finishes for an Elegant Home

From thermal pipes to porcelain floors and wooden doors, every detail is crafted for sophistication and durability.

تشطيبات فاخرة تعكس جودة لا مثيل لها

مواصير حرارية، أرضيات بورسلان، وأبواب خشبية مصممة بعناية لتضفي لمسات من الأناقة والرقي في كل زاوية.

Advanced security systems ensure that your home remains a safe haven, giving you total peace of mind.

أنظمة أمن متطورة تحيط بك في كل لحظة، لتضمن لك الشعور بالراحة والطمأنينة في منزلك.



Uncompromised Security for Peaceful Life

أمان بلا حدود لحياة مطمئنة



Smart Living with Technology

Enjoy a seamless lifestyle with smart entry systems and digital intercoms, enhancing both security and accessibility.

تقنيات ذكية لأسلوب حياة متطور

أنظمة دخول ذكية وإنتركم رقمي توفر لك الراحة والتحكم الكامل بمنزلك بأحدث التقنيات.





A Community Designed for You

Stay fit and energized with dedicated walking trails and top-tier sports facilities that bring movement into your daily routine.

مجتمع حيوي لأسلوب حياة نشط

مسارات مخصصة للمشبي ومرافق رياضية متكاملة تمنحك الفرصة للحفاظ على نشاطك وصحتك كل يوم.





Hassle-Free Parking for Effortless Living

Dedicated parking spaces designed for your convenience, making every arrival and departure smooth and stress-free.

مواقف خاصة لتنقل أكثر سهولة

استمتع بمواقف مخصصة تسهل تنقلاتك اليومية، وتمنحك تجربة سكنية خالية من الفوضى.





Long-Term Guarantees for Lasting Quality

Extensive warranties, some lasting up to 25 years, ensure your home remains a place of comfort and reliability.

ضمانات طويلة الأمد لجودة تدوم

ضمانات تصل إلى 25 عامًا تشمل الكهرباء، العزل، السباكة، الهيكل الإنشائي والمزيد، لتمنحك راحة البال.

Electrical Meters	25 YEARS	العدادات الكهربائية
Electrical Wires	15 YEARS	الأسلاك الكهربائية
Insulation	10 YEARS	العزل
Upper Tanks	10 YEARS	الخزانات العلوية
Structural Framework	10 YEARS	الهيكل الإنشائي
Concrete	10 YEARS	الخرسانة

Hajer 50

هاجر 50

المسوق الحصري



المالك والمطور



شركة مساكن هاجر العقارية
Hajar Residence Real Estate Company